

Title (en)
Liquid or pasty product dispenser

Title (de)
Spender für flüssige oder pastöse Produkte

Title (fr)
Conditionnement pour produit de consistance liquide à pâteuse

Publication
EP 0829432 B1 19981216 (FR)

Application
EP 97401448 A 19970620

Priority
FR 9611267 A 19960916

Abstract (en)
[origin: EP0829432A1] The packaging comprises a semi-rigid external body (31) one of whose ends terminates in a neck (32) forming a product outlet. An internal casing (53), formed from a supple material, receives the product and has an opening (70) mounted in the neck. A one way flow valve (50) is mounted in the neck so as to allow product outlet from the casing in response to pressure exerted on the external body walls. A second one way flow valve (60) is mounted on the body to enable, in response to product outflow from the casing, air entry into the volume between the external body and the casing. The external body is made from a single piece and has a second neck (33) defining an opening (41). The second valve is mounted on the second neck.

Abstract (fr)
L'invention concerne un conditionnement pour produit de consistance liquide à pâteuse comprenant : un corps extérieur semi-rigide (31), déformable élastiquement, dont l'une des extrémités se termine par un premier col (32); une enveloppe interne (53) constituée d'un matériau souple; une première valve (50) à écoulement unilatéral, montée sur le premier col (32) pour la distribution du produit; une seconde valve à écoulement unilatéral (60) montée sur le corps de manière à permettre une entrée d'air dans le volume compris entre le corps extérieur (31) et l'enveloppe (53), le corps extérieur (31) étant réalisé d'une seule pièce et comportant un second col (33) sur lequel est montée de manière étanche la seconde valve (60). <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 83/00

IPC 8 full level
B65D 83/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 83/0055 (2013.01)

Cited by
US2017320635A1; EP1348642A3; EP1547939A4; CN101878991A; GB2408036A; FR2821766A1; EP0970634A1; FR2780621A1; EP1561704A4; CN103318540A; EP2028120A1; US7293674B2; US7299945B2; TWI409214B; US11471901B2; WO2020053439A1

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0829432 A1 19980318; EP 0829432 B1 19981216; DE 69700069 D1 19990128; DE 69700069 T2 19990512; ES 2126411 T3 19990316; FR 2753437 A1 19980320; FR 2753437 B1 19981030

DOCDB simple family (application)
EP 97401448 A 19970620; DE 69700069 T 19970620; ES 97401448 T 19970620; FR 9611267 A 19960916